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uroj , l\1a zQwieckie PROTOKOL nr 56
z posiedzenia Komisji Budzetowo - Gospodarczej,

z dnia 6 kwietnia 2010 roku

o godzinie 14°0 posiedzenie Komisji otworzyl Przewodniczacy Filip Rzewski,
przywital wszystkich zebranych i stwierdzil quorum (nieobecni: P. Adamczyk,
E. Brzozowska, B. Dabkowski, K. Kedzierski, M. Mank; lista obecnosci stanowi zalacznik
nr 1 do protokolu), a nastepnie przedstawil porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
3. Analiza i wydanie opinii Komisji 0 projekcie uchwaly zmieniajacej uchwale

nr XXVI/365/2010 Rady Miasta Marki z dnia 20 stycznia 2010 w sprawie budzetu
Miasta Marki na 2010 rok (Druk nr 465).

4. Analiza i wydanie opinii Komisji 0 projekcie uchwaly w sprawie zatwierdzenia taryf
za zbiorowe zaopatrzenie w wode i zbiorowe odprowadzanie sciekow na terenie
miasta Marki w okresie od 1 czerwca 2010 roku do 31 maja 2011 roku (Druk nr
461).

5. Analiza i wydanie opinii Komisji 0 projekcie uchwaly w sprawie przyznania
pierwszenstwa w nabywaniu lokali uzytkowych stanowiacych wlasnosc Miasta
Marki oraz okreslenie zasad sprzedazy (druk nr 452).

6. Analiza i wydanie opinii Komisji 0 projekcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody
na przyjecie darowizny nieruchomosci (Druk nr 454).

7. Analiza i wydanie opinii Komisji 0 projekcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody
na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej
nieruchomosci gruntowej (Druk 455).

8. Analiza i wydanie opinii Komisji 0 projekcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody
na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej
nieruchomosci gruntowej (Druk 456).

9. Analiza i wydanie opinii Komisji 0 projekcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody
na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej
nieruchomosci gruntowej (Druk 458).

10. Analiza i wydanie opinii Komisji 0 projekcie uchwaly w sprawie oddania w
uzytkowanie wieczyste w drodze bezprzetargowej, zabudowanej nieruchomosci
gruntowej stanowiacej mienie komunalne oraz nieodplatne przeniesienie wlasnosci
znajdujacego sie na niej budynku (Druk nr 457).

11. Analiza i wydanie opinii Komisji 0 projekcie uchwaly w sprawie nieskorzystania
z przyslugujacego Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 459).

12. Analiza i wydanie opinii Komisji 0 projekcie uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu
stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 440).

13. Analiza i wydanie opinii Komisji nt. projekt6w uchwal przekazanych Komisji.
14. Sprawy rozne.
15. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 2. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.

Burmistrz Janusz Werczynski zwr6cil sie do Komisji z prosba 0 wyrazenie zgody na
przedstawienie na poczatku posiedzenia kr6tkiej prezentacji na temat budowy socjalnego
budynku mieszkalnego.
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Innych wniosk6w nie zgloszono.

W wyniku glosowania, przeprowadzonego przez Przewodniczacego Filipa Rzewskiego,
Komisja Budzetowo - Gospodarcza jednoglosnie wyrazila zgode na zapoznanie sie z ww.
prezentacja (w glosowaniu bralo udzia17. radnych).

Pkt 3. Prezentacja dot. budowv socjalnego budynku mieszkalnego.

Zastepca Burmistrza Krzysztof Wnuk dokonal prezentacji oferty Pt. .Budynki socjalne oraz
komunalne w technologii szkieletowej drewnianej" (zalacznik nr 2 do protokolu). Powiedzial
m. in., ze: zglaszane uprzednio propozycje rozwiazania problemu braku mieszkan
komunalnych w miescie poprzez postawienie kontener6w mieszkalnych nie sa mozliwe do
zrealizowania, poniewaz nie rna mozliwosci otrzymania pozwolenia na budowe takich
obiekt6w; firma "Domek" sp. z o. o. zrealizowala inwestycje w omawianym zakresie
w Belchatowie, Luboniu, Sulej6wku oraz Dzierzgoniu; zwr6cil szczegolna uwage na projekt
tzw. "galeriowca", czyli budynku w kt6rym nie wystepuja czesci wsp6lne (klatki schodowe,
korytarze), co pozwala na bardziej racjonalne wykorzystanie powierzchni uzytkowej
i obnizenie koszt6w utrzymania.

W dyskusji udzial wzieli radni: Jacek Orych, Tadeusz Pasternak, Pawel Chojnowski, Tadeusz
Sklodowski oraz Zastepca Burmistrza KrzysztofWnuk i Burmistrz Janusz Werczynski.

Pkt 4. Analiza i wydanie opinii Komisii 0 projekcie uchwaly zmieniajacej uchwale
nr XXVII365/2010 Rady Miasta Marki z dnia 20 stycznia 2010 w sprawie budzetu Miasta
Marki na 2010 rok (Druk nr 465).

Projekt uchwaly stanowi zalacznik nr 3 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski om6wil projekt uchwaly, zawarty w Druku nr 465; informacja
o proponowanych zmianach w budzecie miasta Marki stanowi integralna czesc projektu
uchwaly, str. 5.

W dyskusji udzial wzieli radni: Jacek Orych, Tadeusz Sklodowski, Pawel Chojnowski oraz
Burmistrz Janusz Werczynski i Skarbnik Slawomir Koc.

Nastepnie Przewodniczacy Filip Rzewski zamknal dyskusje i zarzadzil glosowanie w sprawie
wydania opinii 0 projekcie uchwaly.

Glosowanie:
za wydanie pozytywnej opinii - 4
przeciwko - 0
wstrzymalo sie - 3
(w glosowaniu bralo udzial Z. radnych)

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly, zawarty
w Druku nr 465.
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Pkt 5. Analiza i wvdanie opinii Komisji 0 projekcie uchwaly w sprawie zatwierdzenia taryf
za zbiorowe zaopatrzenie w wode i zbiorowe odprowadzanie sciek6w na terenie miasta Marki
w okresie od 1 czerwca 2010 roku do 31 rnaja 2011 roku (Druk ill 461 ).

Projekt uchwaly stanowi zalacznik ill 4 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze wniosek spolki Wodociag Marecki
o zatwierdzenie nowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wode i odprowadzanie sciekow
zostal poddany weryfikacji. Nastepnie oddal glos autorowi ekspertyzy, Panu Grzegorzowi
Galabudzie, reprezentujacernu firme SID Szkolenia i Doradztwo z siedziba w Warszawie przy
ul. Narwik 7/38.

Pan Grzegorz Galabuda przedstawil "Opini~ NT. zgodnosci wniosku 0 zatwierdzenie taryf
spolki Wodociag Marecki sp. z o. o. dla zbiorowego zaopatrzenia w wode i zbiorowego
odprowadzania sciekow na terenie grniny Miasta Marki na okres od dnia 1 czerwca 2010 roku
do dnia 31 rnaja 2011 roku: (zalacznik ill 5 do protokolu).

Dyrektor Zarzadu spolki Wodociag Marecki Kajetan Specjalski udzielil dodatkowych
informacji i uzasadnil .Wniosek 0 zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wode
i zbiorowego odprowadzania sciekow" (materialy stanowia zalacznik ill 6 do protokolu),
a takze odpowiedzial na pytanie sformulowane przez radnego Tadeusza Sklodowskiego.

Nastepnie Przewodniczacy Filip Rzewski zamknal dyskusje i zarzadzil glosowanie w sprawie
wydania opinii 0 projekcie uchwaly.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza jednoglosnie pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly,
zawarty w Druku ill 461.

Pkt 6. Analiza i wydanie opinii Komisji 0 projekcie uchwaly w sprawie przyznania
pierwszeiJ.stwa w nabywaniu lokali uzytkowych stanowiacych wlasnosc Miasta Marki oraz
okreslenie zasad sprzedazy (druk ill 452).

Projekt uchwaly stanowi zalacznik ill 7 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze zrniana ustawy 0 gospodarce
nieruchomosciami daje organowi uchwalodawczemu gminy uprawnienie do okreslania zasad
pierwszenstwa w nabywaniu grninnych lokali uzytkowych dla najemc6w tych lokali.
W zwiazku z wystapieniern wieloletniego najemcy lokalu uzytkowego, wchodzacego w sklad
zasob6w komunalnych miasta Marki, 0 odsprzedanie mu tego lokalu, konieczne jest ustalenie
warunk6w, na kt6rych taka sprzedaz moglaby sie odbywac, Jednoczesnie Burmistrz zapewnil,
ze w projekcie uchwaly zawarte sa jedynie og6lne zasady, natomiast kazdorazowo,
w drodze podjecia odrebnej uchwaly rada zdecyduje 0 tym, czy dany lokal rna zostac
sprzedany.

W dyskusji udzial wzieli radni: Tadeusz Pasternak, Jacek Orych, Tadeusz Sklodowski, Marek
Kroczek, Filip Izewski, Pawel Chojnowski oraz Burrnistrz Janusz Werczynski,

Radny Jacek Orych zaproponowal, aby w § 3 pkt 2. projektu uchwaly, zostal skr6cony okres
waznosci operatu szacunkowego - na podstawie kt6rego okreslona zostanie wartosc lokalu 
na 6 miesiecy (w projekcie jest: 1 rok).
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Burmistrz Janusz Werczynski powiedzial, ze taki okres powmien bye wystarczajacy
na przeprowadzenie procedur, zwiazanych ze sprzedaza,

Radny Jacek Orych zlozyl wniosek 0 odroczenie rozpatrywania projektu uchwaly, zawartego
w Druku nr 452 do czasu opracowania listy lokali uzytkowych, wchodzacych w sklad
komunalnego zasobu gminy, kt6re moglyby zostac zbyte na rzecz dotychczasowych
najemc6w.

Przewodniczacy Filip Rzewski zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecie ww. wniosku.

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 4
przeciwko - 0
wstrzymalo sie - 3
(w glosowaniu bralo udzial7. radnych)

Komisja Budzetowo - Gospodarcza przyjela wniosek 0 odroczenie rozpatrywania projektu
uchwaly w sprawie przyznania pierwszenstwa w nabywaniu lokali uzytkowych stanowiacych
wlasnosc Miasta Marki oraz okreslenie zasad sprzedazy (druk nr 452), do czasu opracowania
listy lokali, kt6re moglyby zostac sprzedane.

Nastepnie Przewodniczacy Filip Rzewski zamknal dyskusje w tym punkcie porzadku obrad.

Pkt 7. Analiza i wydanie opinii KomisH 0 projekcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody
na przyjecie darowizny nieruchomosci (Druk nr 454).

Projekt uchwaly stano wi zalacznik nr 8 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinforrnowal, ze projekt uchwaly dotyczy nieruchomosci
przeznaczonej pod droge, polozonej przy ul. Bandurskiego w Markach, skladajacej sie
z dzialek 0 numerach ewid.: 9/8 0 pow. 1067 m2 i 10/1 0 pow. 1067 m2 w obrebie 3-07 oraz
68/1 0 pow. 23 m2

, 69/1 0 pow. 839 m2
, 70/1 0 pow. 881 m2 i 79/1 0 pow. 16 m2 w obr. 3-04.

Nie zostala podjeta dyskusja w tym punkcie porzadku obrad.

W wyniku glosowania, przeprowadzonego przez Przewodniczacego Filipa Rzewskiego,
Komisja Budzetowo - Gospodarcza jednoglosnie pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly,
zawarty w Druku nr 454 (w glosowaniu bralo udzial 6. radnych; nieobecny T. Pasternak).

Pkt 8. Analiza i wydanie opinii Komisji 0 projekcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody
na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych. niezabudowanej nieruchomosci
gruntowej (Druk 455).

Projekt uchwaly stanowi zalacznik nr 9 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly, dotyczacy nabycia do zasobu
nieruchornosci gminnych dzialki numer ewidencyjny nr 120/17 w obrebie 4-07 0 powierzchni
59 m2 przy ul. Sowiej.

Nie zostala podjeta dyskusja w tym punkcie porzadku obrad.
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W wyniku glosowania, przeprowadzonego przez Przewodniczacego Filipa Rzewskiego ,
Komisja Budzetowo - Gospodarcza jednoglosnie pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly,
zawarty w Druku nr 455 (w glosowaniu bralo udzial 6. radnych; nieobecny T. Pasternak) .

Pkt 9. Analiza i wydanie opinii Komisji 0 projekcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody
na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci
gruntowej (Druk 456).

Projekt uchwaly stanowi zalacznik nr 10 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy nabycia do zasobu
nieruchomosci gminnych dzialki numer ewidencyjny nr 74/1 w obrebie 4-08 0 powierzchni
147m2 przeznaczonej na poszerzenie ul. Wilczej 34 KUL.

Nie zostala podjeta dyskusja w tym punkcie porzadku obrad .

W wyniku glosowania, przeprowadzonego przez Przewodniczacego Filipa Rzewskiego ,
Komisja Budzetowo - Gospodarcza jednoglosnie pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly,
zawarty w Druku nr 456 (w glosowaniu bralo udzial6. radnych; nieobecny T. Pasternak).

Pkt 10. Analiza i wydanie opinii Komisji 0 projekcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody
na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej nieruchomosci
gruntowej (Druk 458).

Projekt uchwaly stanowi zalacznik nr 11 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly, dotyczacy nabycia do zasobu
nieruchomosci gminnych dzialki numer ewidencyjny nr 48/1 0 powierzchni 89 m2 w obrebie
5-01 przy ul. Mickiewicza, z przeznaczeniem pod budowe drogi publicznej . Bunnistrz
poinformowal, ze mimo przeprowadzenia negocjacji, nie udalo sie osiagnac porozumienia
z wlascicielarni, co do ceny wykupu nieruchomosci, wobec czego sporzadzony zostal operat
szacunkowy, w ktorym m2 nieruchomosci wyceniono na kwote 439,11 zl.

W dyskusji udzial wzieli radni: Tadeusz Sklodowski, Jacek Orych, Pawel Chojnowski oraz
Bunnistrz Janusz Werczynski,

Przewodniczacy Filip Rzewski zamknal dyskusje i zarzadzil glosowanie w sprawie wydania
opinii 0 projekcie uchwaly, zawartym w Druku nr 458.

Glosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii - 0
przeciwko - 3
wstrzymalo sie - 3
(w glosowaniu bralo udzial 6. radnych; nieobecny - T. Pasternak)

Komisja Budzetowo - Gospodarcza negatywnie zaopiniowala projekt uchwaly w sprawie
wyrazenia zgody na odplatne nabycie do zasobu nieruchomosci gminnych, niezabudowanej
nieruchornosci gruntowej.
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Pkt 11. Analiza i wydanie opinii Komisji 0 projekcie uchwaly w sprawie oddania
w uzytkowanie wieczyste w drodze bezprzetargowej, zabudowanej nieruchomosci gruntowej
stanowiacej mienie komunalne oraz nieodplatne przeniesienie wlasnosci znajdujacego sie
na niej budynku (Druk nr 457).

Projekt uchwaly stanowi zalacznik nr 12 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze uchwala dotyczy oddania w uzytkowanie
wieczyste na 99 lat na rzecz dotychczasowego posiadacza, zabudowanej nieruchomosci
polozonej w przy ul. Podg6rskiej 10, dzialka numer ewidencyjny 155 0 powierzchni 685 m2

w obrebie 1-16 oraz nieodplatne przeniesienie wlasnosci znajdujacego sie na nieruchomosci
budynku mieszkalnego.

W kr6tkiej dyskusji udzial wzieli : radny Tadeusz Sklodowski i Burmistrz Janusz Werczynski.

W wyniku glosowania, przeprowadzonego przez Przewodniczacego Filipa Rzewskiego,
Komisja Budzetowo - Gospodarcza jednoglosnie pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly,
zawarty w Druku nr 457 (w glosowaniu bralo udzial 6. radnych; nieobecny T. Pasternak).

Pkt 12. Analiza i wydanie opinii Komisji 0 projekcie uchwaly w sprawie nieskorzystania
z przysIugujacego Gminie prawa pierwokupu (Druk nr 459).

Projekt uchwaly stanowi zalacznik nr 13 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy dzialki
numer ewidencyjny 52/57 0 pow. 600 m2 w obrebie 4-11 polozonej przy ul. Jastrzebiej,
Nieruchomosc nie jest przeznaczona na realizacje celu publicznego.

Nie zostala podjeta dyskusja w tym punkcie porzadku obrad.

W wyniku glosowania, przeprowadzonego przez Przewodniczacego Filipa Rzewskiego,
Komisja Budzetowo - Gospodarcza jednoglosnie pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly,
zawarty w Druku nr 459 (w glosowaniu bralo udzial 6. radnych; nieobecny T. Pasternak).

Pkt 13. Analiza i wydanie opinii Komisji 0 projekcie uchwaly w sprawie dzierzawy gruntu
stanowiacego mienie komunalne (Druk nr 440).

Projekt uchwaly stano wi zalacznik nr 14 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski przypomnial, ze ww. projekt uchwaly zostal decyzja Rady
Miasta ponownie skierowany pod obrady Komisji, poniewaz radni zwr6cili uwage, ze zapis
w § 1 "z przeznaczeniem na prowadzenie dzialalnosci handlowej" jest nieprawdziwy,
poniewaz obecnie prowadzona jest tam dzialalnosc bukmacherska. Nastepnie poinformowal,
ze projekt uchwaly dotyczy dzierzawy zabudowanej nieruchomosci gruntowej 0 powierzchni
213 m2

, polozonej przy ul. Barskiej 8, stanowiacej cz~sc dzialki 0 numerze ewidencyjnym
199/7 z obrebu 5-08 . Nieruchomosc w przeszlosci stanowila wlasnosc pani Elzbiety Jasinskiej
i za jej zgoda zostala zabudowana.

W dyskusji udzial wzieli radni: Jacek Orych, Pawel Chojnowski, Tadeusz Sklodowski, Marek
Szczepanowski oraz Burmistrz Janusz Werczynski,
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Radny Jacek Orych zglosil wniosek, aby umowa dzierzawy zostala zawarta na 1 rok oraz aby
zobowiazac Burmistrza do podjecia dzialan w celu sprzedania na rzecz dzierzawcy
ww. nieruchomosci.

Przewodniczacy Filip Rzewski zarzadzil glosowanie w sprawie ww. wniosku:

Glosowanie:
za przyjeciem wniosku - 2
przeciwko - 3
wstrzymalo sie - 1
(w glosowaniu bralo udzial o. radnych; nieobecny - T. Pasternak)

Komisja Budzetowo - Gospodarcza odrzucila wniosek Jacka Orycha.

Nastepnie Przewodniczacy Filip Rzewski zamknal dyskusje i zarzadzil glosowanie w sprawie
wydania opinii 0 projekcie uchwaly, zawartym w Druku ill 440.

Glosowanie:
za wydaniem pozytywnej opinii - 4
przeciwko - 1
wstrzymalo sie - 1
(w glosowaniu bralo udzial 6. radnych; nieobecny - T. Pasternak)

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly w sprawie
dzierzawy gruntu, stanowiacego mienie komunalne.

Pkt 14. Analiza i wydanie opinii Komisii nt. projektow uchwal przekazanych Komisii.

Radny Jacek Orych zapytal, czy projekt uchwaly w sprawie nieskorzystania
z przyslugujacego Gminie prawa pierwokupu (Druk ill 466) zostanie rozpatrzony w trakcie
dzisiejszego posiedzenia, czy zostanie wprowadzony bezposrednio pod obrady Rady Miasta.

Burmistrz Janusz Werczynski wyrazil nadzieje, ze czlonkowie Komisji wyraza zgode
na dokonanie analizy i wydanie opinii 0 tym projekcie uchwaly w tym punkcie porzadku
obrad.

Przewodniczacy Filip Rzewski zarzadzil glosowanie w sprawie wyrazenia zgody
na dokonanie analizy i wydanie opinii w sprawie projektu uchwaly, zawartego w Druku
ill 466 w tym punkcie porzadku obrad.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza jednoglosnie wyrazila zgode na rozpatrzenie
ww. projektu uchwaly w Pkt 14. porzadku obrad.

Projekt uchwaly stanowi zalacznik ill 15 do protokolu,

Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy dzialki
numer ewidencyjny 52/59 0 pow. 600 m2 w obrebie 4-11 polozonej przy ul. Jastrzebiej .
Nieruchomosc nie jest przeznaczona na realizacje celu publicznego.
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Nie zostala podjeta dyskusja w tym punkcie porzadku obrad.

W wyniku glosowania, przeprowadzonego przez Przewodniczacego Filipa Rzewskiego,
Komisja Budzetowo - Gospodarcza jednoglosnie pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly,
zawarty w Druku nr 466 (w glosowaniu bralo udzia16. radnych; nieobecny T. Pasternak).

Pkt 15. Sprawy r6zne.

1: Radny Tadeusz Sklodowski zglosil uszkodzenie nawierzchni ul. Chocimskiej .
Burmistrz Janusz WerczyfJ.ski zachecil radnych do zglaszania tego typu uszkodzefJ.
bezposrednio do Wydzialu Zarzadu Dr6g.

2. Przewodniczacy Filip Rzewski przedstawil stanowisko POE Dystrybucja Warszawa
Teren S.A, dotyczace projektu studium uwarunkowafJ. i kierunk6w zagospodarowania
przestrzennego Miasta Marki (zalacznik nr 16 do protokolu).

Bunnistrz Janusz WerczyfJ.ski zwr6cil uwage na postulowane w ww. stanowisku wykreslenie
ze studium .zapisow dopuszczajacych prowadzenie sieci elektroenergetycznej wylacznie w
wykonaniu kablowym a stacji transfonnatorowych w wykonaniu wnetrzowym" oraz "w pkt
(... ) studium dotyczacych elektroenergetyki nalezy usunac zapisy mowiace 0 stopniowej
wymianie istniejacych linii napowietrznych na kablowe". Zdaniem Bunnistrza te zapisy
sa sprzeczne z postulowanym w projekcie studium unowoczesnieniem instalacji
elektroenergetycznych w miescie,
Bunnistrz zwr6cil sie z prosba 0 stanowisko Komisji w tym zakresie.

Nie zostala podjeta dyskusja.

3. Bunnistrz Janusz WerczyfJ.ski zwr6cil sie z prosba 0 rozpatrzenie projektu uchwaly w
sprawie zmiany uchwaly Nr XXXVII/383/2010 Rady Miasta Marki z dnia 3 marca
2010r. w sprawie wyrazenia zgody na odstapienie od obowiazku przetargowego trybu
zawarcia umowy dzierzawy na niezabudowana nieruchomosc stanowiaca mienie
komunalne oraz jej wydzierzawienie na okres 10 lat (Druk nr 467).

Projekt uchwaly stanowi zalacznik nr 17 do protokolu,

Bunnistrz wyjasnil, ze w podjetej przez Rade Miasta uchwale zostal popelniony blad,
dotyczacy numeracji nieruchomosci; powinno bye "cz~se dzialki nr 74117", a jest "cz~se

dzialki 74116".

Nie zostala podjeta dyskusja.

W wyniku glosowania, przeprowadzonego przez Przewodniczacego Filipa Rzewskiego,
Komisja Budzetowo - Gospodarcza jednoglosnie pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly,
zawarty w Druku nr 467 (w glosowaniu bralo udzia16. radnych; nieobecny T. Pasternak).

4. Przewodniczacy Filip Rzewski odczytal pismo Bunnistrza Miasta Marki
do Generalnej Dyrekcji Dr6g Krajowych 0 autostrad w Warszawie, dotyczace
"Stadium projektu budowlanego budowy dostosowania Trasy Annii Krajowej do
parametr6w drogi ekspresowej S8 na odcinku AI. Prymasa Tysiaclecia w Warszawie
ul. Pilsudskiego w Markach" (zalacznik nr 18 do protokolu).
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Nie zostala podjeta dyskusja.

5. Przewodniczacy Filip Rzewski odczytal pismo Regionalnej Dyrekcji Ochrony
Srodowiska w Warszawie w sprawie uzgodnienia projektu uchwaly Rady Miasta
Marki w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody, tj. pomnika przyrody - topoli
bialej, rosnacej w parku przy AI. Marszalka J. Pilsudskiego w Markach (pismo
stanowi zalacznik ill 19 do protokolu),

Nie zostala podjeta dyskusja.

6. Przewodniczacy Filip Rzewski odczytal informacje z Wydzial Finansowo 
Budzetowego Urzedu Miasta Marki 0 wysokosci umorzonych wierzytelnosci oraz
udzielonych ulg w 2009 roku (informacja stanowi zalacznik ill 20 do protokolu).

Nie zostala podjeta dyskusja.

7. Przewodniczacy Filip Rzewski odczytal uchwale Nr 94/K/10 Kolegium Regionalnej
Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 17 marca 2010 roku, dotyczaca uchwaly
Nr XXXVII365/2010 Rady Miasta Marki z dnia 20 stycznia 2010 roku w sprawie
uchwalenia budzetu miasta Marki na 2010 rok (uchwala RIO stanowi zalacznik ill 21
do protokolu).

Nie zostala podjeta dyskusja.

8. Radny Jacek Orych zapytal, ile miasto zaplaci ostatecznie za grunt pod budowe
gimnazjum?

Burmistrz Janusz Werczyiiski odpowiedzial, ze okolo 9 mln, zlotych,

Pkt 16. Zamkniecie posiedzenia.

Przewodniczacy Filip Rzewski 0 godzinie 1800 zamknal posiedzenie Komisji Budzetowo 
Gospodarczej.

Protokolowala
Elzbieta Jurczyk Przewodniczacy Komisji

Filip Rzewski
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